
Zápis z 26. zasedání Akademického senátu FCHI dne 28. 4. 2010
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. P. Pokorný Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. František Muzika dokt. st. program
Bc. Eva Pospíchalová student
Bc. Michal Opletal student

Omluveni: Doc. RNDr. Petr Slavíček, Ph.D. 403
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan

1. Předseda předal informace z kolegia děkana.

• Připravuje se rekonstrukce malých poslucháren, velkých poslucháren a laboratoří. Je
přislíbena dotace z MŠMT. Zatím ve stadiu přípravy projektu.

• Došlo k dohodě rektora a děkanů o dělení osobních nákladů na rok 2010.
• Pedagogické oddělení akceptovalo požadované úpravy studijních plánů na ak. rok

2010/2011. (matematice přibývá hodina cvičení, laboratoře fyziky a měřicí a řídicí techniky
dostali přidáno po jednom kreditu, vzhledem k náročnosti.). Pan děkan podotkl, že změny
ve studijních plánech jsou i na základě výsledků ankety, ve které na konci každého semestru
výuku hodnotí studenti.

2. Pan děkan podrobně rozebral materiály k rozpočtu, které členům AS předem rozeslal. Vysvětlil,
že rozpočet se skládá ze tří částí.

• Mzdy – tuto část AS FCHI neschvaluje, je dána dohodou rektora a děkanů, kterou
členové AS dostali v tištěné formě. Rozdělení peněz na fakulty je částečně podle počtu
zaměstnanců a částečně podle výkonu. Postupně, v horizontu cca 3 let by se mělo
rozdělování řídit jen podle výkonů.

• Provozní prostředky (cca 5 000 000,- Kč)– rozdělení vychází z tradičního dělení
(podle počtu studentů, počtu zaměstnanců, vědeckého výkonu …). Děkan vysvětlil,
z jakých zdrojů se rozdělované peníze skládají, jak je kompenzován úbytek peněz z VZ
a také letošní novinku ve financování - IGA.

• Investiční prostředky (cca 6 400 000,- Kč)- opět se vychází ze zaběhané metodiky, ve
které hraje hlavní roli vědecký výkon. Ekonomové a matematici nemají přidělené
investiční prostředky, protože běžně s hmotou neexperimentují a prostředky na
případné investice se přidělují podle potřeby, dohodou na KD při přípravě rozpočtu.
Investiční peníze lze šetřit (= převádět do dalšího roku).

AS hlasoval o návrhu rozpočtu a schválil jej 9 hlasy pro, 0 hlas proti a 0 se zdržel hlasování.
Pan děkan přislíbil, že plánuje seminář o financování VŠCHT, protože řada zaměstnanců nemá



vůbec představu o složitém financování VŠCHT a pan děkan považuje za účelné co nejvíce
zaměstnanců se způsobem financování seznámit.

Zástupkyně ústavu ekonomiky upozornila, že oni posílají studenty do firem, je nutné platit
cestovné, což by se dalo srovnat s „laboratorními náklady“ ostatních ústavů. Pan děkan přislíbil,
že po domluvě vedoucích ústavů by se to dalo řešit z rezervy, kterou v rozpočtu má.

3. Předseda AS seznámil členy, jak řeší volební účast do studentské části ostatní fakulty a i jiné
VŠ. Z diskuse vyplynulo, že by bylo dobré, aby všechny AS na VŠCHT měly požadavek na
účast stejný a proto předseda pošle dopis ostatním předsedům a pokusí se na domluvě na
jednotném pravidle o volební účasti.

4. Různé:

• Na dotaz z AS, jak to bude s rekonstrukcemi velkých poslucháren: mají se rekonstruovat
BI, BII, a BIII. Letos se má připravit projekt a o prázdninách v roce 2011 má vlastní
rekonstrukce proběhnout. Snad se uvažuje i o výměně nábytku, což je velmi diskutabilní,
novým nábytkem by posluchárny ztratily svého „ducha“. Jistě k tomu proběhne diskuse jak
mezi zaměstnanci, tak mezi studenty. Bylo by dobře, aby se studenti k tomuto vyslovili,
např. prostřednictvím svých zástupců v senátech, nebo prostřednictvím SUS.

• Kolega Lindner podal informaci ze zasedání rady pro výpočetní techniku

5. Termín příštího řádného zasedání je domluven na středu 19.5. 2010 ve 1345 na děkanátě.

V Praze 8.5. 2010
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


